
Van: Karin Duijsters <kduijsters.weert@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 22 februari 2022 09:57 
Aan: André van Beerendonk; Paul Otten; Madeleine Wolfs-Corten 
CC: P Duisters  
Onderwerp: Antwoord op vragen en aanvullende vraag verkeerssituatie 
 
Hallo griffie, 
 
Naar aanleiding van het antwoord op de laatste vraag B. Zie bijgevoegde foto. Het antwoord luidt: 
Voor zover bekend is, ontstaan door de plaatsing van de omheining geen verkeersveilige situaties. 
De nog beschikbare doorgang is voldoende voor hulpdiensten en het gebruikelijke verkeer op het 
pad. 
 
Naar aanleiding van het antwoord op de laatste vraag B Zie bijgevoegde foto  
Vraag 1: Bent u het met Fractie Duijsters eens, zie bijgevoegde foto dat de beschikbare doorgang 
niet voldoende is voor hulpdiensten en het gebruikelijke verkeer op het pad. 
Vraag 2: Heeft de gemeente ter plaatse de situatie bekeken? Zo nee, waarom niet. 
Vraag 3: Welke actie gaat u ondernemen zodat de beschikbare doorgang voldoende is voor 
hulpdiensten en het gebruikelijke verkeer. 
 
Deze vraag svp in go zetten. 
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--  
Met vriendelijke groet, 
Karin Duijsters 
Fractie Duijsters 
 



 






